TERMS AND CONDITIONS FOR YEAR-ROUND SHOPPING AND DINING PRIVILEGES

- 1. The Year-round Shopping and Dining Privileges for the ifc mall Shopper Loyalty "CLUB ic" (hereinafter called "Shopping and Dining Privileges") featured in this privilege catalogue are valid until 31 December 2020 (such date inclusive) or such other date specified by International Finance Centre Management Co., Ltd. (hereinafter called "ifc").
- 2. Latest updates to the privilege catalogue may be notified to Members and Affiliated Members by letter, email or alert in the Member Account and Affiliated Card Account of the Programme Website, Member Account and Affiliated Card Account of the "ifc mall (Hong Kong)" iPhone/ Android mobile applications. The catalogue is updated on a yearly basis.
- 3. Shopping and Dining Privileges are valid only at designated merchants at ifc mall (hereafter called "Participating Merchants with Offer(s)"). List of Participating Merchants with Offer(s) are also included in the privilege catalogue on Programme Website (www.ifc.com.hk/CLUBic) and "ifc mall (Hong Kong)" iPhone/ Android mobile applications. The list is subject to change without prior notice to Members and Affiliated Members.
- **4.** Members and Affiliated Members are required to present their Membership Card or Affiliated Card to enjoy Shopping and Dining Privileges.
- 5. Availability of Shopping and Dining Privileges is subject to product or service availability of individual Participating Merchants with Offer(s) on a first-come first-served basis. Any photos and service specifications provided are for reference only. if and Participating Merchants with Offer(s) reserve the right, at their sole discretion, to discontinue any Shopping and Dining Privileges at any time without prior notice to Members and Affiliated Members.
- **6.** Shopping and Dining Privileges may only be enjoyed by Members and Affiliated Members and may not under any condition be transferred, assigned or sold to another person.
- **7.** Shopping and Dining Privileges cannot be exchanged for cash or other gift vouchers, products and services.
- **8.** Unless otherwise specified or agreed by ifc and Participating Merchants with Offer(s), Shopping and Dining Privileges cannot be used in conjunction with other offers, promotions, discounts or gift vouchers provided by ifc or Participating Merchants with Offer(s).
- 9. All products or services obtained with Shopping and Dining Privileges are provided to a Member or Affiliated Member by the relevant Participating Merchants with Offer(s), and ifc is not responsible for any failure or delay by any Participating Merchants with Offer(s) in providing products or services or the quality of any products or services provided by any of them. Each Participating Merchants with Offer(s) is solely responsible for all obligations and liabilities related to the products or services provided by it. A Member or Affiliated Member should resolve any dispute with any Participating Merchants with Offer(s) directly with it.
- **10.** ifc and Participating Merchants with Offer(s) reserve the right to amend, cancel, or temporarily suspend any Shopping and Dining Privileges and change the terms and conditions relating to Shopping and Dining Privileges without prior notice to Members and Affiliated Members.

- 11. All matters and disputes relating to Shopping and Dining Privileges shall be determined by ifc and ifc's determination shall be final and binding on Members and Affiliated Members.
- 12. Other terms and conditions may apply to each Shopping and Dining Privilege. Please obtain the details from the relevant Participating Merchants with Offer(s).

全年購物及餐飲優惠條款及細則

- 1. 國際金融中心商場顧客會員計劃 「CLUB ic」的全年購物及餐飲優惠 (下稱「購物及餐飲優惠」) 目錄所列之優惠 (如適用) 有效期至2020年12月31日 (包括2020年12月31日), 或國際金融中心管理有限公司(下稱「ifc」)所指定之日期。
- 2. 最新的優惠目錄內容可能透過註冊通信地址、電郵、計劃網站內之會員帳號及附屬 卡帳號通知功能、或於「ifc mall (Hong Kong)」iPhone/Android應用程式通知會員及 附屬卡會員。優惠目錄內容會於每年度更新。
- 3. 購物及餐飲優惠只適用於ifc商場的指定商戶 (下稱「參與優惠商戶」)。參與優惠商戶名單亦詳列於計劃網站 (www.ifc.com.hk/CLUBic) 及「ifc mall (Hong Kong)」 iPhone/Android應用程式的優惠目錄。名單如有任何修改,將不會先行通知會員及附屬卡會員。
- **4.** 會員及附屬卡會員需於付款前向店舖職員出示其會員卡或附屬卡,方可享用購物及 餐飲優惠。
- 5. 購物及餐飲優惠受各個參與優惠商戶所提供之產品或服務的供應量所限制,先到先得。所有照片及服務內容細則僅供參考。ifc及參與優惠商戶保留隨時自行取消或另行安排其它等值產品或服務取代之權利,而無須預先作出通知。ifc及參與優惠商戶不保證購物及餐飲優惠於計劃全期有效。
- **6.** 購物及餐飲優惠僅供會員及附屬卡會員享用,在任何情況下均不可轉讓、委任、或 出售予其他人士。
- 7. 購物及餐飲優惠不可兌換現金或其他禮券、產品及服務。
- 8. 除非另行通知,否則購物及餐飲優惠不得與ifc或參與優惠商戶所提供之其他推廣、 折扣、及禮券同時使用。
- 9. 購物及餐飲優惠所提供之產品或服務,均由提供該優惠之參與優惠商戶所負責。如 參與優惠商戶未能或延遲提供有關產品或服務,或所提供之產品或服務並未符合水 平,ifc恕不負責。每位參與優惠商戶均為提供之產品或服務負上全部責任及義務。 如有任何爭議,會員或附屬卡會員應與相關參與優惠商戶洽商。
- **10.** ifc及參與優惠商戶保留修改、取消或暫停任何購物及餐飲優惠,及與優惠其餐飲條 款與細則的權利,而毋須先行通知會員及附屬卡會員。
- **11.** 如就購物及餐飲優惠上有任何爭議,則以ifc及參與優惠商戶之決定為最終決定,會員及附屬卡會員並須受其約束。
- 12. 各項購物及餐飲優惠可能受其他條款及細則約束,詳情請向各個參與優惠商戶查詢。